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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till finansminister Magdalena Andersson (S)

2019/20:1957 Skattebefrielse för miljöbränslen

I somras fick Sverige besked från EU-kommissionen om att skattebefrielsen för 
biogas kommer att förlängas med 10 år. Det var ett mycket positivt besked. 
Biogasen spelar en viktig roll för att minska utsläppen från transportsektorn. 
Men Sverige har även ansökt om undantag från EU:s statsstödsregler gällande 
etanol (E85) och biodiesel (HVO). Där har Sverige, märkligt nog, ännu inte fått 
något svar. Den skattebefrielsen löper ut vid årsskiftet om EU inte beslutar om 
förlängning. Dessutom finns stor risk för att skatteundantaget endast förlängs 
med ett år, något som inte är tillräckligt för att skapa långsiktiga förutsättningar 
för hållbara drivmedel.

Med anledning av detta vill jag fråga finansminister Magdalena Andersson:

 

Vad gör ministern för att Sverige så snart som möjligt ska få ett positivt besked 
om skattebefrielsen för etanol och biodiesel samt att vi ska få besked för längre 
än endast ytterligare ett års undantag?

………………………………………

Jens Holm (V)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander
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